

立法會

Legislative Council

立法會CB(3) 998/11-12號文件

檔 號 : CB(3)/B/FST/3(10-11)

電 話 : 3919 3308

日 期 : 2012年6月29日

發文者 : 立法會秘書

受文者 : 立法會全體議員

《公司條例草案》

全體委員會審議階段修正案

秘書處已於2012年6月19日發出立法會CB(3) 938/11-12號文件通知議員，立法會主席已批准陳茂波議員及李慧琼議員，就上述條例草案各自動議兩項修正案。謹請議員注意，陳茂波議員及李慧琼議員已撤回他們的第1項修正案。倘此條例草案獲予以二讀，陳茂波議員及李慧琼議員只會就條例草案動議他們的第2項修正案。該兩項修正案載於附錄I及II。

立法會秘書

(盧慧欣女士代行)

連附件

立法會
Legislative Council

LC Paper No. CB(3) 998/11-12

Ref : CB(3)/B/FST/3 (10-11)

Tel : 3919 3308

Date : 29 June 2012

From : Clerk to the Legislative Council

To : All Members of the Legislative Council

Companies Bill

Committee stage amendments

Members were informed vide LC Paper No. CB(3) 938/11-12 issued on 19 June 2012 that the President had given permission for Hon Paul CHAN and Hon Starry LEE to respectively move two amendments to the above Bill. Members are invited to note that Hon Paul CHAN and Hon Starry LEE have withdrawn their first amendment. Subject to the Bill receiving a Second Reading, Hon Paul CHAN and Hon Starry LEE will only move their second amendment to the Bill during its Committee stage. These two amendments are provided in Appendices I and II.

(Ms Doris LO)
for Clerk to the Legislative Council

Encl.

《公司條例草案》

委員會審議階段

由陳茂波議員動議的修正案

條次

建議修正案

399(1)

刪去“或罔顧後果”。

Companies Bill

Committee Stage

Amendment to be moved by the Honourable Paul CHAN Mo-po, MH, JP

<u>Clause</u>	<u>Amendment Proposed</u>
399(1)	By deleting “or recklessly”.

《公司條例草案》

委員會審議階段

由李慧琼議員動議的修正案

條次

建議修正案

399(1) 刪去“或罔顧後果”。

Companies Bill

Committee Stage

Amendment to be moved by the Honourable Starry LEE Wai-king, JP

Clause

Amendment Proposed

399(1)

By deleting “or recklessly”.